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Raadsplein besluitvormend 
 
Vergadering d.d. 26 september 2016 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 20.15 
Voorzitter Drs. H.J. Meijer 
Griffier/secretaris Drs. A.B.M. ten Have 
 
Aanwezige leden Sluijer, Bert, Geerling, Brammert, Yildirim, Cemal, Dogger, 

William, Meijerink, Eefke, Futselaar, Frank, Mussche, 
Frankwin, Rots, Gerdien, Kooij, Gerrit van der, Prakke, Hans, 
Schippers, Henk, Vilsteren, Harold van, Slijkhuis, Jan, 
Looijenga, Job, Vries, Johannes de, Elshof - Rook, Jolien, 
Willegers, Johran, Baal, Koen van, Elfers, Leo, Harten, 
Michiel van, Veen, Martijn van der, Cetin, Ohran, Dam, 
Oswald van, Rijke, Patrick, Wolthof, Patty, Paus, Remko de, 
Mulder, Reinier, Paauw, Sonja, Drost, Sandra, Campen, 
Thom van, Vegte - Poot, Aly van der, Boer, Jan Wietse de, 
Wijnen, Hans, Baksteen, Micha 
 

Afwezige leden Oldengarm, Mark, Willigen, Michiel van, Jurgens, Britt 
 

  
 

1. Mededelingen  
-De leden Jurgens, van Willigen en Oldengarm zijn verhinderd. Ook wethouder Vedelaar is 
afwezig. 
-Als Gast van de Raad zijn een aantal oud-raadsleden en oud-wethouders aanwezig. 
-De voorzitter van de Rekenkamercommissie overhandigt namens de 
Rekenkamercommissie het rapport Evaluatie Schulddienstverlening. De Burgemeester 
bedankt de commissie voor haar werk en zegt er op toe te zien dat het college binnen 6 
weken met een reactie komt. 

2. Vaststelling agenda  
-Bij dit agendapunt komt motie 15-1 van de SP en Swollwacht aan de orde. In die motie 
wordt gevraagd om niet vanavond eerst een verordening vast te stellen maar eerst een 
draagvlakmeting te doen. 
De fracties van de SP en Swollwacht stemmen voor de motie, de overige fracties stemmen 
tegen. De motie is verworpen. 
-De fractie van de PvdA verzoekt om agendapunt 12, Vaststellen bestemmingsplan 
Aalanden van de agenda af te voeren met het oog op het agenderingsverzoek om het 
proces m.b.t. De antennemast Maaslaan eerst nog eens te analyseren, alvorens het 
bestemmingsplan vast te stellen. 
Allereerst wordt met het agenderingsverzoek ingestemd. 
Vervolgens geeft wethouder Anker aan dat wat hem betreft uitstel van de besluitvorming 
over het bestemmingsplan met enkele weken geen probleem is en geen onoverkomelijke 
risico's met zich meebrengt. Ook meldt de wethouder dat vanuit de organisatie nog eens 
goed gekeken is naar het interne proces rond ruimtelijke initiatieven. Hierover zal de 
wethouder op korte termijn een informatienota naar de raad sturen, die betrokken kan 



 

Korte terugblik  Pagina 2 van 5 
 

worden bij de behandeling van het agenderingsverzoek. 
De raad besluit vervolgens punt 12, vaststellen bestemmingsplan Aalanden, van de agenda 
af te voeren. 
-Voor het overige wordt met de voorgestelde agenda ingestemd. 

2.a. Afscheid raadslid PvdA  
Youcef Ben Ali heeft om gezondheidsredenen ontslag genomen als raadslid. 
De burgemeester bedankt hem voor zijn inzet voor de stad de afgelopen zes jaar en 
overhandigt hem bloemen en een envelop met inhoud. 

2.b. Onderzoek geloofsbrieven  
Als opvolger van dhr. Ben Ali is dhr. H. Prakke benoemd. 
Alvorens tot beëdiging kan worden overgegaan moeten de geloofsbrieven worden 
onderzocht. Hiertoe wordt een commissie benoemd, bestaande uit mw. Rots, voorzitter en 
de heren Wijnen en Geerling. 
Namens de commissie meldt mw. Rots dat de geloofsbrieven van dhr. Prakke zijn 
onderzocht en akkoord bevonden en dat niets beëdiging meer in de weg staat. 

2.c. Beëdiging nieuw raadslid PvdA  
Voor het afleggen van de belofte wordt de heer Prakke beëdigd als lid van de raad van de 
gemeente Zwolle.  

3. Bekrachtiging geheimhouding  
De geheimhouding op de memo bij de beslisnota Voorstel tot afronding voormalige 
Wehkamp locatie Dedemsvaart wordt bekrachtigd.  

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
-Vragen van D66 over OV chipkaartpoortjes Wethouder Anker antwoordt dat het college op 
de hoogte is van de problemen en in contact hierover is met NS en Arriva. Zij kijken wat er 
op korte termijn aan kan gebeuren. Er wordt gekeken of er wat aan verbetering van de 
herkenbaarheid van de poortjes kan worden gedaan en er wordt meer personeel ingezet 
om de passagiersstroom beter te begeleiden. 
In december volgt de eerste rapportage, maar zoals gezegd worden nu al maatregelen 
genomen. De gemeente blijft in gesprek met NS en Arriva. 
Er wordt ook aandacht gevraagd voor de enorme drukte op de perrons zelf. De wethouder 
zegt dat dit bekend is en dat ook hier aandacht aan geschonken wordt. 
Tenslotte meldt de wethouder in gesprek te zijn met de NS over de plek van de 
kaartautomaat, die nu nog buiten de overkapping valt. Zodra bekend is hoe de nieuwe 
situatie zal worden, wordt gekeken hoe dit zo snel mogelijk verbeterd kan worden. 
-Vragen van D66 over Gnaffel en The Young Ones. Wethouder Brink meldt dat het bericht 
dat beide instellingen geen subsidie meer krijgen vanuit Den Haag in eerste instantie leidde 
tot boosheid en teleurstelling. Zowel bij hen als bij de gemeente. De handschoen is echter 
opgepakt. Beide instellingen bezien zelf wat zij kunnen doen en de gemeente is via 
Landsdeel Oost een lobby richting Den Haag begonnen. In eerste instantie heeft dat nog 
niet tot succes geleid. Momenteel is de wethouder met de Provincie in gesprek om te kijken 
wat er mogelijk is in het kader van het provinciale uitvoeringsprogramma Cultuur, dat bijna 
klaar is. 
Wat betreft huisvesting is de gemeente in gesprek, waarbij vooral ook gekeken wordt naar 
de mogelijkheden van gecombineerde huisvesting met andere partijen. 
-Vragen van de SP over uitstroom Leger des Heils. 
Wethouder Brink antwoordt namens het college bij afwezigheid van wethouder vedelaar dat 
de gemeente op de hoogte is van de situatie. De wethouder is hierover in gesprek met 
zowel het Leger des Heils en andere aanbieders als met de corporaties. Uitgangspunt blijft 
dat cliënten, waarvoor spoed geldt, meteen hulp krijgen.  
Wat betreft de oplevering van sociale huurwoningen zegt de wethouder dat er een aantal op 
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korte termijn worden opgeleverd via zowel het reguliere programma als via de 
versnellingsaktie. Inmiddels is ook een tweede versnellingsaktie gestart. Alles bij elkaar 
levert dat enkele honderden extra sociale huurwoningen op. Voor het einde van het jaar 
wordt de raad over de stand van zaken nader geïnformeerd. 
-Vragen van de PvdA en D66 over jeugdzorg Wethouder Anker meldt dat 2016 een 
spannend jaar is wat betreft de jeugdzorg. Er is sprake van krimpende budgetten en van 
transformatie. Er is al eerder een voorwaarschuwing afgegeven dat er een financieel tekort 
ontstaat. Vanuit de BVO Jeugdzorg zijn gesprekken gevoerd met de aanbieders. En de 
aanbieders zijn met elkaar in gesprek geweest. Dat heeft geleid tot uitwisseling waar 
mogelijk. 
Tegen de zomer liepen instellingen tegen hun financiële plafond aan. De plafonds zijn toen 
verhoogd, waardoor de tekorten voor de gemeenten opliepen. Uitgamgspunt bleef dat 
kinderen niet de dupe mochten worden, dan liever rode cijfers. 
Inmiddels zijn de wachtlijsten licht gedaald, maar of er sprake is van vier maanden kan de 
wethouder moeilijk aangeven. Wel wordt in die gevallen ook gekeken naar 
overbruggingszorg en naar uitwisseling tussen aanbieders. Dat laatste is ook contractueel 
vastgelegd. 
Het jaar 2015 is financieel nog  niet afgewerkt, maar zal meevallen omdat er gewerkt is met 
voorschotten. 
Of er door de wachtlijsten druk op andere gebieden ontstaat kan de wethouder niet zeggen 
in algemeenheid, wel in enkele individuele gevallen. 
Vanuit diverse fracties wordt aangegeven nader met de wethouder te willen doorpraten over 
de situatie in de jeugdzorg. Over de manier waarop zal de wethouder in gesprek gaan met 
de woordvoerders. Ook zegt de wethouder toe over 2 a 3 weken met een notitie over de 
jeugdzorg te komen. 
-Vragen van de VVD over de verkeersveiligheid Blijmarkt/Koestraat Wethouder Van As zegt 
op de hoogte te zijn van de problemen, maar stelt dat het hier om een hardnekkig en 
moeilijk op te lossen probleem gaat. Al eerder is gebleken dat het aanleggen van drempels 
een oplossing kan zijn maar dat levert anderszins weer onoverkomelijke problemen op. 
Inmiddels zijn de ondernemers en de bewoners uitgenodigd om opnieuw over dit probleem 
te komen praten. Ook Veilig Verkeer Nederland zal hierbij betrokken worden. Op de vraag 
of handhavingsambtenaren niet kunnen  toezien op de naleving van 30 km, antwoordt de 
wethouder dat zij dat ook doen, maar dat het niet mogelijk is om hier continue handhaving 
op te zetten. 

5. Ingekomen stukken  
-De fractie van GroenLinks vraagt om agendering van de Transformatieagenda Sociaal 
Domein in een informatieronde. Hiermee stemt de raad in. 
-De fractie van de VVD vraagt om de informatienota over Parkeren per minuut te betrekken 
bij de debatronde over het Koersdocument Parkeren. Ook hiermee stemt de raad in. 
-De fractie van de VVD vraagt om agendering in een informatie- en debatronde van de 
informatienota Plan van aanpak en verkenning Windenergie Voorst. 
De raad stemt in met een agendering in een informatieronde om daarna te bezien wanneer 
een debatronde kan worden gehouden. 
-Voor het overige wordt ingestemd met de lijst ingekomen stukken en de daarbij 
voorgestelde wijze van afdoening.  

6. A-onderwerpen  
7. Ontslag burgerlid ChristenUnie  

Met algemene stemmen aangenomen.  
8. Onderzoek negatief Eigen vermogen Muzerie  

Motie 8-1 van de SP is ingetrokken. 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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9. Bestemmingsplan Kamperpoort, Burg. Vos de Waelstraat 2-6  
Motie 9-1 van D66, PvdA, GroenLinks, Swollwacht, VVD en ChristenUnie over Groene 
Kamperpoort. 
De motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 
Het voorstel wordt vervolgens ook met algemene stemmen aangenomen. 

10. Tweede beslisnota Jaarrekening 2015  
Amendement 10-1 van de SP en Swollwacht waarmee het overschot van 1,63 mln niet naar 
de algemene reserve gaat maar bestemd wordt voor het sociaal domein. 
Voor dit amendement stemmen de fracties van SP en Swollwacht, de overige fracties 
stemmen tegen. Het amendement is verworpen. 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

11. 3e wijziging gemeenschappelijke regeling GGD IJsselland  
Met algemene stemmen aangenomen.  

12. Vaststelling bestemmingsplan Aalanden  
Van de agenda afgevoerd.  

13. Actieplan sport en bewegen  
-Motie 13-1 van Swollwacht over temporisering tariefsverhoging. 
Voor deze motie stemmen de fracties van Swollwacht, SP, VVD en fractie Cetin, de overige 
fracties stemmen tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 13-1 van de VVD, waarbij het woord zodanig wordt vervangen door zo mogelijk. 
Voor deze motie stemmen de fracties van de VVD, ChristenUnie, SP, Swollwacht en fractie 
Cetin, de overige fracties stemmen tegen. De motie is aangenomen. 
-Motie 13-2 van de ChristenUnie, Swollwacht, GroenLinks, VVD en D66 over Integratie G-
sport. 
Deze motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 
-Motie 13-3 (gewijzigd, bullet 2 vervalt) van GroenLinks, PvdA, SP, CDA, D66, VVD, fractie 
Cetin, ChristenUnie over gezonde sportkantines. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
-Motie 13-4 van D66, GroenLinks, ChristenUnie over bewegen in de openbare ruimte. 
Tegen deze motie stemmen de fracties van VVD, Swollwacht en CDA, de overige fracties 
stemmen voor. De motie is aangenomen. 
-Vervolgens stemmen alle fracties, met uitzondering van de fractie van het CDA, in met het 
voorstel. 

14. Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Westenholte, Meester Koolenweg 10  
Met algemene stemmen aangenomen.  

15. ZwolleFonds Binnenstad  
Ingesproken wordt door de heer Fakkert op persoonlijke titel. 
De bijdrage van de heer Fakkert is toegevoegd aan de stukken. 
-Motie 15-2 van D66 en VVD ov er onafhankelijke draagvlakmeting Met algemene stemmen 
aangenomen. 
-Motie 15-3 van VVD en D66 over communicatie over beroep- en bezwaarmogelijkheden en 
mogelijkheden voor gespreide betaling. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
-De fracties van Swollwacht en de SP stemmen vervolgens tegen het voorstel, de overige 
fracties stemmen voor. Het voorstel is aangenomen. 

16. Aanvullende doorstromingsmaatregel Ceintuurbaan  
De fracties van GroenLinks, SP en Swollwacht stemmen tegen het voorstel, de overige 
fractie stemmen voor. Het voorstel is aangenomen.  

17. Voorstel tot afronding vml. Wehkamp locatie Dedemsvaart  
Met algemene stemmen aangenomen.  
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18. Moties Vreemd aan de orde van de dag  
-Motie 18-1 van ChristenUnie, D66 en GroenLinks over Versterken van lokaal en regionaal 
cultuurlandschap. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
-Motie 18-2 van GroenLinks, ChristenUnie en CDA over Zwolle is van ons allemaal. 
De fractie van de VVD stemt tegen deze motie, de overige fracties stemmen voor. De motie 
is aangenomen.  

19. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 21.55 uur.  
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